التاريخ	رقم الصادر	الإشارة
2025/05/27	536	بو/رت

M/s. Boursa Kuwait Company

May Allah's peace and blessings be upon you.

Subject: Supplementary Disclosure regarding A **Proposed Initial Feasibility Study for Merger Between** Warba Bank and Gulf Bank

We refer to the abovementioned subject and as per the requirements of Chapter Four (Disclosure of Material Information) of the Tenth Rule Book (Disclosure & Transparency) of the Executive Regulations of the Capital Markets Authority Law No. 7/2010 as amended.

With reference to our disclosure dated 25/05/2025. concerning briefing the Central Bank of Kuwait (CBK) with Warba Bank and Gulf Bank Board of Directors resolution concerning the initial feasibility study for merger between both banks, we would like to advise that we received a letter from the CBK in response to the same dated 27/05/2025 confirming receipt of our notice letter sent to CBK dated 25/05/2025. We were also provided with CBK's procedures manual and terms for obtaining the CBK's approval for the merger, in order to act in accordance with its content.

As a result, we will contact Gulf Bank to execute the necessary procedures, in preparation for the initial feasibility study.

We further confirm to you that Warba Bank shall be following the relevant laws and regulations, including securing any approvals which may be required by the Central Bank of Kuwait, and other regulatory authorities. Additionally, the bank shall disclose any material developments in that regard in due course.

Attached herewith the Supplementary Disclosure Form.

Best regards ...

WB 018 LH1 - RD 05/2025

Shaheen Hamad Al Ghanem

Chief Executive Officer



المحترمين السادة/ شركة بورصة الكوبت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ...

الموضوع: إفصاح مكمل بخصوص مقترح دراسة جدوى أولية لعملية اندماج بين بنك وربة وبنك الخليج

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لمتطلبات الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما.

والحاقاً بإفصاح مصرفنا المورخ 2025/05/25 فسي ذات الموضوع، والذي تضمن قيام مصرفنا بإحاطة بنك الكويت المركزي علماً بقراري مجلسي إدارة كل من بنك ورية وينك الخليج بشأن مقترح دراسة جدوى أولية حول الاندماج بين البنكين، نود الإفادة بأن مصرفنا قد تلقى كتاب بنك الكوست المركزي المورخ 2025/05/27 فسي هذا الخصوص، والذي تضمن أنه أحيط علماً بمضمون كتاب مصرفنا المؤرخ 2025/05/25 المنوه عنه، كما زودنا بالدليل المعد خصيصاً حول إجراءات وشروط الحصول علمي موافقة بنك الكويت المركزي علمي الاندماج، وذلك للعمل بما جاء فيه.

وبناءً عليه، سيقوم مصرفنا بالتواصل والتنسيق مع بنك الخليج للقيام باتخاذ الإجراءات اللازمة تمهيداً للبدء بدراسة الجدوى الأولية المشار إليها.

هذا ونؤكد لكم التزام بنك وربة بالقوانين والتعليمات ذات الصلة بما فيها الحصول على أية موافقات قد تكون مطلوبية مـــن كـــل الجهــات الرقابيـــة ذات العلاقـــة. كمـ سيقوم مصرفنا بالإفصاح عن أية تطورات جوهرية بهذا الشأن في حينه.

ونرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل.

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام ...

شاهين حمد الغانم

الرئيس التنفيذي

شرق - قطعة 7 - شارع عمر بن الخطاب - قسيمة 6 - برج الراية - الميزانين 1 - صب: 1220 الرمز البريدي 13013 الصفاة، الكويت - هانف: 1825555 1825454 - فاكس: 1964 - سجل تجارى: 334402 Sharq, Block 7, Omar Ibn Al-Khattab Street, Plot 6, Al-Raya Tower, Mezzanine Floor 1, P.O. Box 1220, Al-Safat 13013, Kuwait - Tel: +965 1825555 | Fax: +965 22288501 | C.R. 334402 في حال وجود أي ملاحظات أو استفسارات. يرجى التواصل مع وحدة الشكاوي عبر الدريد الإلكتروني: CustomerCareUnit@warbabank.com أو الاتصال بمركز الاتصال على الرقم 1825555 If you have any comments or concerns, please contact our Complaints Unit at CustomerCareUnit@warbabank.com, or call our call center at 1825555

> بنك وربة شركة مساهمة كويتية برأس مال مدفوع قدره 449,821,600 دينار كويتى Warba Bank, a Kuwaiti Shareholding Company with a paid-up capital of KWD 449,821,600



Supplementary Disclosure Form

نموذج الإفصاح المكمل

Date	التاريخ
27/05/2025	2025/05/27
Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة
Warba Bank (K.S.C.P)	بنك وربة (ش.م.ك.ع)
Disclosure Title	عنوان الإفصاح
Supplementary Disclosure from Warba Bank regarding A Proposed Initial Feasibility Study for Merger Between Warba Bank and Gulf Bank Date of Previous Disclosure	إفصاح مكمل من بنك وربة بخصوص مقترح دراسة جدوى أولية لعملية اندماج بين بنك وربة وبنك الخليج تاريخ الإفصاح السابق
25/05/2025	2025/05/25
Developments that occurred to the disclosure With reference to our disclosure dated 25/05/2025, concerning briefing the Central Bank of Kuwait (CBK) with Warba Bank and Gulf Bank Board of Directors resolution concerning the initial feasibility study for merger between both banks, we would like to advise that we received a letter from the CBK in response to the same dated 27/05/2025 confirming receipt of our notice letter sent to CBK dated 25/05/2025. We were also provided with CBK's procedures manual and terms for obtaining the CBK's approval for the merger, in order to act in accordance with its content. As a result, we will contact Gulf Bank to execute the necessary procedures, in preparation for the initial feasibility study. We further confirm to you that Warba Bank shall be following the relevant laws and regulations, including securing any approvals which may be required by the Central Bank of Kuwait, and other regulatory authorities. Additionally, the bank shall disclose any material developments in that regard in due course.	التطور الحاصل على الإفصاح وإلحاقاً بإفصاح مصرفنا المؤرخ 2025/05/25 في ذات الموضوع، والذي تضمن قيام مصرفنا بإحاطة بنك الكويت المركزي علماً بقراري مجلسي إدارة كل من بنك وربة وبنك الخليج بشأن مقترح دراسة جدوى أولية حول الاندماج بين البنكين، نود الإفادة بأن مصرفنا قد تلقى كتاب بنك الكويت المركزي المؤرخ 2025/05/27 في هذا الخصوص، والذي تضمن أنه أحيط علماً بمضمون كتاب مصرفنا المؤرخ المركزي على المنوو عنه، كما زودنا بالدليل المعد خصيصاً حول إجراءات وشروط الحصول على موافقة بنك وبناء عليه، سيقوم مصرفنا بالتواصل والتنسيق مع بنك الكويت المركزي على الاندماج، وذلك للعمل بما جاء فيه. الخليج للقيام باتخاذ الإجراءات اللازمة تمهيداً للبدء بدراسة وبناء عليه، سيقوم مصرفنا بالتواصل والتسيق مع بنك الجدوى الأولية المشار إليها. الملة بما فيها الحصول على أية موافقات قد تكون مطلوب من كل الجهات الرقابية ذات العلاقة. كما سيقوم مصرفنا
NA	(اِن وجد) لا يوجد

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من اصدر هذا الافصاح كامل المسوولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بانه بذل عناية الشخص الحريص فى تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة، وذلك دون أدنى مصوولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشان محتويات هذا الافصاح، وبما ينفى عنهما المسوولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الافصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتهما الالكترونية أو موقعهما الالكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح على عليقة أخرى.



2

LH2-

NB 019

1 (.1